
 

 

Dagsorden Skolebestyrelsesmøde på Firehøjeskolen   
Dato: Mandag den 4. november 2024  

Tid: kl. 17.00 – 19.30  

Sted: Personalerummet Firehøjeskolen 

Deltagere: 

 

Afbud: 

Ordstyrer:  

Referent: 

Mads T, Ida, Julie, Søren, Nicoline, Mads L, Pia Maria, Mads H, Mette M, Karsten. 

Elevrådet. 

Gitte 

Mads Thomsen  

Karsten Bording 

 Dagsordenspunkt  Referat  
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PKT, Ansv., Tid      

Pkt. 1 MT og MM  

Kl. 17.00 

Sang Svantes lykkeligste dag    

PkT. 2 IGL  

17.05 

Elevrådet Status og udeområder: 

Halloween virkede til at være godt, sjovt og 

uhyggeligt. 6. klasserne bagte kager til 

alle. 

Albert og Victor har været på ”kursus” i VK 

med andre elevrådsrep.(formænd og 

næstformand) 
- Ide-udveksling 

- Sikker skolevej 

x  x 



Borgmesteren kunne også godt være 

tilrådighed for at drøfte ideer. 

 

Ideer til vores udemiljø fra 6.-9.klasserne 

- Nye basketnet 

- Nye fodboldnet 

- Lysskakte-riste 

- Et overdækket areal 

- Palle-møbler 

- Hegn til bilerne 

- ”tech-bold” 

- Bund til Panna-banen/flyttes 

Albert, Victor og KB tager en snak og laver 

en prioritering udfra ønsker og økonomi. 

Pkt. 3 a MM 

Kl. 17.25 

Forventninger og skolens fremtræden på nettet 

Bilag 1 

Punkt fra næste møde 

 

• en opfordring til 

personaleintroduktion på nettet 

• fortælle om nye ansatte løbende 

• billeder med navn på personalet i sfo 

• forventningsfolder i indskoling og 

mellemtrin – kunne udbredes til 

udskoling 

 

Bestyrelsen ønsker mere synlighed ved nye 

voksne på skolen. Gerne et kort skriv om 

personen og et billede. 

Lige nu er der ikke stemning for at komme 

på hjemmesiden med billede fra skolens 

side, men gerne på Aula. 

Skolen vender på et tirsdagsmøde hvad og 

hvor meget der skal med i teksten på Aula. 

En forventnings- og mulighedsfolder vendes 

også i personalegruppen. 

Gerne en FOTO-tavle i SFO 

x x  



Pkt. 3 MT/IGL 

Kl. 17.45 

 

Fotograf 
Ønske om ændring, opsummering fra 

dialogmøde 

 

Bestyrelsen på ønske af forældre vil 

gerne arbejde hen mod en ny fotograf, 

gerne en lokal. Henning Jæger og Photo 

Care. 

MM/KB undersøger om skolen har en 

kontrakt.  

X   

PKT. 4 SS 

Kl. 17.50 

Info om foredrag i april om fremtidens 

arbejdsmarked 
Der er booket et foredrag med en 

fremtidsforsker. 2. april 2025 Domus. 

  x 

Pkt. 5 SS og ML 

Kl. 17.55 

Erhvervsaften, status Bestyrelsen arbejder med 

erhvervsaften for udskoling den  

9. januar 17-19.30. Aftenen er 

obligatorisk for udskolingens elever.  

Fokus på erhvervsvalg, 

uddannelsesvalg, skabe motivation for 

skolegang og valg af praktikplads. 

 

Skolen vil gerne lave en 

virksomhedsbank, så elever, der skal i 

praktik kan få viden om mulige steder i 

områder. 

 

SS og ML - Melde datoen ud. Mødes 

uge 46 om strukturen. 

Endeligt oplæg senere. 

 X X 

PKT. 5 

IGL/GS 

KL. 18.05 

Dialogprincipper. Status for film og behov ift. 

dialog. 

Bilag 2 

Gitte har lavet et kortere og mere præcis 

skriv for vores dialogprincipper. MM vil 

tage det med i personalegruppen. 

PMA – kunne vores kreative elever, 

måske lave disse små film. Eleverne vil 

blive spurgt. 

Vi skal måske vurdere hvilken vinkel, der 

skal fokuseres på. 

x   



PKT. 6  

KL. 18.20 IGL 

 

 

Opsamling på forældremøder 

I år igangsætter Vejle kommune på baggrund af 

Foleskoleudspillet en proces ift. forældre-skole 

samarbejdet. Vi bruger input fra forældremøderne til 

input omkring en del af dette samarbejde. 

Formandsskabet er til møde i november. 

Det er en gruppe af personalet også i november. 

 

Opsamling ift. punktet fra sidst. 

Hvordan spiller vi hinanden gode. 

Hvordan skaber vi alle bedst kvalitet i 

dialogen? 

Hvordan går man bedst videre med ting 

fra forældremøde, vekslen mellem 

kasketter? 

 

Forældremøder fungerer som information 

ift. aktuelle tiltag, viden, overblik.  

Dialogkort i nogle klasser – skaber debat 

mellem forældre. 

Forskellige indslag på forskellige årgange- 

eksamen, UU, alkohol-aftaler er et ønske. 

At skole er en fælles ting. 

Samtaler om konflikthåndtering. 

Evt. mulighed for samtale en halv time 

mellem forældrene til sidst. 

Information på forældremøder. 

Vær opmærksom 

 

Drøftelse her: 

Konflikt når man som bestyrelsesmedlem 

i forældresamtaler kan se det fra begge 

sider. 

Vores sidste dialogmøde var rigtig godt, 

bare for få. 

Emner og tankerne fra dialogmødet vil 

blive taget med til formødet til næste 

bestyrelsesmødet. 

X   

 



 

 

 

 

Evt. afbud bedes meddelt til:  

PKT. 7. 

Kl. 19.00 MM 

Info om ’Flere børn og unge i den lokale skole’, 

se bilag. Vi sætter punktet på næste møde, men 

dette for orientering om strategi for de næste 4-

5 år for kommunen. 

 

Bilag 3 

Firehøjeskolen er så småt i gang med 

strategien. Vi har pt. 18 segregerede børn 

(børn i specialskole) mod forventet 17. 

Beregnet ud fra socioøkonomi for skolens 

område. 

Vi har flere støttetimer fra TCBU. 

Omstrukturering i TCBU. 

 

Drøftelse: 

Det er en stor omvæltning. Det kræver 

meget af de voksne, de andre elever som er 

på skolen og de elever, som har et særligt 

behov. 

Vi skal være obs på uddannelse til de voksne 

og dannelse og trivsel af alle elever. 

  X 

PKT. 8 

Kl. 19.15 MT 

Legepladsen Kompan kommer allerede uge 46, den 

12.11.24. for at montere det nye. 

Fredag går arbejdsgruppen i gang. Kom 

gerne og hjælp. 

De orange stativer skal sættes op igen i 

Byparken. 

PT. Er der 4 hjælpere. 

   

PKT. 9 

Kl. 19.25 MT 

EVT. og godkendelse af referat Søren: kunne vi snakke om skærmpolitikken 

op igen? Status fra praksis 

 

   



Mads Thomsen · Tlf. 2129 2774 - madshthomsen@gmail.com eller  

Mette Mostrup Nymand. Tlf. 2153 9880 - MEMNY@Vejle.dk  

Punkter til kommende møder:  

•  Konsekvens og sanktioner 

• Følgende punkter kunne tages op i personalegruppen og bestyrelsen, så det bliver relevant og herefter på hjemmeside 

Fællesarrangementer  

Følgende kan lægges på hjemmeside nu: forældrerådsguide  

• Trivselsmålinger børn  

• Profil for skolen og økonomiske prioriteringer   

• Hvad er det fede ved skolen, valg af skolen – punkter fra elevrådet – høj faglighed - trivsel  

• Efter nytår –input fra indskoling, mellemtrin, udskoling ift. prioriteringer af økonomi, lejrskoler, forældrekørsel, cykle mere • 

Læsebånd – pris, resultat ift. co-timer, 1. punkt efter ferien  

• Video om dialogprincipperne  

• Skole-hjem-samarbejde – punktet færdigbehandles når vi er færdige med dialogvideoen og opdatering af principper • 

Status overgange ift. brobygning: Den gode overgang Bøllen, Skovkanten. Et samarbejde udvikles på.  

Datoer for kommende møder: 

12. november dialogmøde for Formand og næstformand med Børn og Unge-udvalget. 

5. december 17-19.30 

9. januar 17-19.30 Erhvervsaften 

4. februar 17-19.30 

5. marts 17-19.30 

3. april 17-19-30 



5. maj 17-19.30 

3. juni 17-19.30 


